

壬寅年董事會成員簡介
Introduction of Members of the Board of Directors 2022-23



總理 Director

郭浩泉先生

Mr Patrick H C KWOK

英國倫敦大學瑪麗王后學院 工商管理學理學士(2011-2014)	Queen Mary University of London, BSc Business Management, United Kingdom (2011-2014)
麒豐資本行政總裁兼共同創辦人	CEO & Co Founder of Qi Feng
V POINT業務發展總監	Business Development Director of V POINT
V-Co Co-working Space行政總裁	CEO of V-Co Co-working Space
國家行政學院第19期 香港青年菁英國情研習班學員(2015)	Member of The 19th China Studies Class by Chinese Academy of Governance (2015)
粵港澳大灣區企業家聯盟 大灣區傑出青年企業家獎項(2021)	GBA Outstanding Young Entrepreneur Award by Guangdong-HK-Macao Bay Area Entrepreneurs Union (2021)
保良局The Night of Dreams慈善晚會 籌委會主席(2012)	President of the Organizing Committee for Po Leung Kuk The Night of Dreams Charity Ball (2012)
香港評馬同業協進會名譽會長	Honourary President of The Association of Hong Kong Racing Journalists
香港馬主協會理事	Council Member of The Hong Kong Racehorse Owners Association Ltd.
香港青年聯會第二十八屆會董及 第二十九屆常務會董	Director (2020-2021) and Executive Director (2021-2022) of Hong Kong United Youth Association Limited
香港工商總會-青年網絡會長	President of Hong Kong Industrial & Commercial Association - Youth Link
保良局丁酉、戊戌、己亥、庚子及辛丑年總理	Director of Po Leung Kuk for the years 2017-22